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Valmistelija Kunnallistekniikan päällikkö Ville Saarenmaa, p. 050 5110 591, 

ville.saarenmaa@forssa.fi 
 
Kaupungin asfaltointityöt kilpailutettiin keväällä 2022 ja urakan voitti 
Asfaltti Alfa Oy. Urakoitsija on kirjallisesti esittänyt halunsa käyttää 
optio vuodelle 2023 ja yhdyskuntalautakunta on hyväksynyt option 
käytön kokouksessaan 23.02.2023 
  
Uuden asfaltointiurakan esitetään käytettäväksi tänä vuonna 450 
000 €. 
  
Asfaltointilista vuodelle 2023: 
 
Finlaysonintie, kiertoliittymä – 
Haudankorvankatu 

AB + tiemerkintä 

Kuustontie, Nummenkatu - Klemelänkatu AB + tiemerkintä 
Tampereentie, kiertoliittymä - Nikkilänkatu AB + tiemerkintä 
Teollisuuskatu SMA 16+ tiemerkintä 
Siurilankatu, Isoniityntie - Helsingintie AB + jyrsintä – 

tiemerkintä 
Viksbergintie AB + tiemerkintä 
Hämeentie, Säästöpankinkatu – 
Vapaudenkatu 

AB + jyrsintä + 
tiemerkintä 

Manujussintie, Ojalantie - Ojalantie RC 
Koivusaarenkatu AB + tiemerkintä 
Helsingintie jyrsintä + tiemerkintä 
Palmumäenkatu AB + tiemerkintä 
Nokantie AB + tiemerkintä 
Kiimassuontie, alaosa SMA 22 
Pispansaarenkatu, loppuosa RC 
Jussilankatu RC 
Pekkalankatu RC 
Paavolankatu RC 
Kirkkopuiston klv RC 
Mäntyrinteentie klv RC 
Mattilankadun klv RC 
Vapaudenkatu jk, linja-autoaseman edusta RC 
Munkinaistentie jk RC 
Varalla:  
Tölöntie, Turuntie - Käsityöläiskatu AB 
Manujussintie, Ojalantie – VT 10 RC 

 
Asfaltointiurakoitsija ja katumestari esittelevät asiaa kokouksessa. 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Antti Heinilä 
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Päätösehdotus Yhdyskuntalautakunta hyväksyy edellä esitetyn 

kestopäällystyösuunnitelman vuodelle 2023 
 
Käsittely Jäsen Kari Suoranta saapui kokoukseen tämän asian käsittelyn 

alussa. 
 
 Kunnallistekniikan päällikkö Ville Saarenmaa, katumestari Mikko 

Vähä-Touru ja Asfaltti-Alfa Oy:n Mikko Palmroos selostivat 
asfaltointeja kokouksessa ja poistuivat ennen päätöksentekoa. 

 
 Keskustelun kuluessa jäsen Kirsi Laine-Mäki esitti, että 

asfaltoinnissa keskitytään määrärahan puitteissa parempi laatuisen 
asfaltin käyttöön, niin että esim. Paavolankadun, Pekkalankadun ja 
Jussilankadun päällystämistä siirretään edelleen vuodella eteenpäin. 

 
 Jäsen Kari Suoranta kannatti ehdotusta. 
 
 Puheenjohtaja totesi asiasta jouduttavan äänestämään. Kirsi Laine-

Mäen esitystä kannattivat hänen lisäkseen jäsenet Antti Lindvall, 
Kari Suoranta, varajäsenet Mervi Haippo ja Jyrki Jokela. 
 
Teknisen johtajan päätösehdotusta kannattivat jäsenet Tapio 
Nieminen, Asta Jaakkola, Riikka Kinnunen, Kaija-Leena Niemi, Katja 
Pouta, Mikko Suomi, Janne Vuorenmaa ja varajäsen Seppo 
Kolunen.  
 

Päätös Yhdyskuntalautakunta päätti äänin 8 - 5 hyväksyä teknisen johtajan 
tekemän päätösesityksen. 
 

 
 


